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 مجلة في للنشر دعوة

 
 العلوم بمجالات المتعلقة الأصيلة العلمية أبحاثكم بنشر للإسهام دعوتكم  و الممثلة بمديرها الثقافي الحوار جلةلم فريق التحرير  يسر

العربية أو  و المكتوبة باللغة        التي تلتزم بمنهجية البحث العلمي و خطواته المتعارف عليه عالميا، المختلفة، والاجتماعية الإنسانية

 الفرنسية أو الإنجليزية و التي لم يسبق نشرها من قبل.   

 النشر شروط

 مجلة هي و .والأدبية والفكرية والإنسانية ،الاجتماعية الفلسفية، بالدراسات المتعلقة الأبحاث بنشر مهت ، الثقافي الحوارمجلة   - 1 

 علمي موثق. لم يسبق نشرها من قبل، و المعالجة  بأسلوب  التي الأصيلة، بالأبحاث مهت أكاديمية علمية

 اللغة أما (، 16، مقاسه ) Sakkal Majall بالعربية الخط نوعبنسق ،  Microsoft Word ببرنامج مكتوبا المقال يكون  أن يشترط  - 2

 (. 14مقاسه ) Sakkal Majallالخط  فنوع الأجنبية

 .الهوامش المصادر، فيها بما أقص ى، كحد صفحة 15 على ان لا يتعدى المقالصفحات عدد  الباحث  يراعى 3 -

 Les Mots)يرفق الباحث ملخص عن البحث باللغة العربية و بأحدي اللغتين الأجنبية فرنسية أو إنجليزية مع الكلمات المفتاحية  4 -

clés)  أسطر لكلا  الملخصين .  5على ان لا تتعدى  

و عنوان بريده   اللاتينية وبالحروف بالعربية اسمه متضمنة باحثلل السيرة العلمية  عن بنبذة للنشر المقدمة دةالما ترفق  5 -

 الاسم الذي يجب أن يرد الأول في ترتيب الأسماء.  مراسلة يتم باحث من أكثر وجود حالة وفي ؛ الإلكتروني

 : يلي كما موثقة تكون  النشر مادة 6 -

 .الصفحة رقم النشر، وسنة النشر مكان الناشر،) النشر دار )،"الكتاب عنوان" المؤلف، اسم :للكتب بالنسبة  -

 .الصفحة رقم النشر، وسنة النشر مكان العدد، ، لةلمجا عنوان ،"المقال عنوان" المؤلف، اسم :للمجلة بالنسبة  -

 .(الملف يشمل) كاملا الإلكتروني العنوان التصفح، تاريخ ،"أو الكتاب لالمقا عنوان" المؤلف، اسم :الانترنت لمراجع بالنسبة  -

 الملتقى، رقم و   اسم ملتقى/مؤتمر إلى مقدمة عمل ورقة ،"البحث عنوان" المؤلف، اسم :مؤتمر أو ملتقى أعمال في لبحث بالنسبة -

 .الانعقاد تاريخ المنظمة، المؤسسة

 ،(التخصص) في  شهادة لنيل منشورة غير ماجستير،/دكتوراه رسالة الرسالة، عنوان المؤلف، اسم :دكتوراه أو ماجستير رسالة  -

 .الدولة الجامعة،

يا في فعل منها المقتبس والمصادر المراجع)فقط  المقال آخر في والمصادر المراجع توضع، و  14يتم التهميش في آخر المقال بمقاس   7 -

 .كتابة المقال(

 الشكلية التعديلات بعض إجراء (لذلك ضرورة رأت إذا) للمجلة يحق كما نشرها، قبل العلمي للتحكيم المقترحة راقالأو  تخضع 8 -

 المقال قصد النشر.  على

 .به يؤخذ لن النشر شروط يخالف مقال كل 9 -

 عملية سير متابعة(، و على صاحب www.asjp.cerist.dzيرسل المقال إلى موقع المجلة على المنصة الجزائرية للمجلات العلمية ) 10 -

 على المنصة.   نشرال
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Publishing Conditions 
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published before and examines them in a well-documented scientific way. It actually publishes researches 

related to philosophical and social studies, human sciences and literary thoughts. Researchers who want to 
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1- Respect the original and scientific aspect of the article. 

2- Articles can be written in Arabic ,  English and French. 

3- It is required that the article would be written with Microsoft word .. For foreign languages the Sakkal 

Majall , size forteen (14) is chosen. 

4-The researcher should limit the number of pages so as not to exceed fifteen (15) pages, including the 

referencing page and the margins. 

5-The researcher must include a summary of his work in Arabic and in one of the foreign languages: either 

French or English provided key words limited to five (5) lines for both summaries. 

6-It ought to be followed by the researcher’s Curriculum Vitae including the researcher’s name both in Arabic 

and Latin (French script) and e-mail address. 

 7-In case there are more than one researcher, you should specify which name is to be put first in the order of 

naming researchers. 

7-Publication references should be mentioned in the end of the paper as follow: 

-Books:  author’s name, “the title of the book”, (publishing company) the publisher’s name, place,  year of 

publication and the page number. 

-Magazines: author’s name, “the title of the article”, the journal’s name, volume, place, year of publication 

and the page number. 

-Webliography: author’s name, “the title of the article or the book” date of accessing and the complete 

electronic address (which includes the file). 

-Seminar : author’s name, “research title” the work paper presented to the seminar, name and number of the 

seminar, organizing institution and the date.         

-Magister Dissertation or Doctorate thesis: the author’s name, “the title of the thesis of 

Doctorate/Magister”, unpublished and in partial fulfilment of the degree in the specialty, the university 

name and the country’s name.  

are put in the   end of the article. (only those adapted  from are effectively cited). 

8-The submitted papers will be read and examined by a scientific jury composed of two or three  reviewers. 

9-Any article which does not fulfill the publication requirements or norms cited above will not be taken into 

consideration.  

10-The article must be sent, for consideration, to the Algerian platform of scientific magazines on:           

www.asjp.cerist.dz  

11-It is the duty of the writer/author to follow the publication process on the electronic platform. 

 

Sommaire  

 

 

http://www.asjp.cerist.dz/


 

Nom de l’auteur Titre Page 

Guedjali Assia Identité professionnelle des femmes cadres au prisme du genre 01 

Henni Ibtissem Meriem 

Khaldi Mohammed 

L’art du zellige dans l’architecture musulmane 

« Cas des mosquées Zianides de Tlemcen » 
17 

 
 

 

 

 


